
 

Aan het College van Burgemeester & Wethouders van de gemeente Nijkerk  

Datum: 15 januari 2025 

Onderwerp: Schriftelijke vragen over het beleid inzake de aanwezigheid van de wolf in de 

gemeente Nijkerk.  

 

Geacht college,  

 

Een jaar geleden hebben wij het college gevraagd naar het beleid en de actiepunten omtrent 

de wolf. Uit de antwoorden bleek toen een proactieve houding van de gemeente. Er zou een 

bijeenkomst met de provincie komen, maar die is nog niet geweest.  

Recentelijk komen op meerdere plekken in Nijkerk, Nijkerkerveen meldingen dat de wolf 

gesignaleerd is, in weides en op de openbare weg. Dit heeft wat losgemaakt bij inwoners. 

Na deze constatering zijn wij opnieuw bewust geworden van de onvoorspelbare 

aanwezigheid van dit dier. 

 

De Lokale Partij heeft ervan kennisgenomen dat er in de provincie Gelderland door 

gewijzigd EU-beleid vragen zijn gesteld aan het college van GS. De Lokale Partij ziet risico’s 

voor de verkeersveiligheid en kwetsbare diersoorten zoals reeën, schapen, pony’s en 

hobby- en huisdieren. Honden moeten aangelijnd lopen in de bossen anders worden jonge 

reeën, hazen of konijnen opgejaagd. Wolven kunnen te kust en te keur kiezen wat er op hun 

pad komt. Er zijn al verschillende dieren ten prooi gevallen. 

  

Op grond van artikel 69 van het Reglement van orde stellen wij de volgende vragen over de 

het beleid en de genoeme maatregelen met betrekking tot de aanwezigheid van de wolf in 

de gemeente Nijkerk:  

 

1. Op welke wijze is het college voornemens de ongerustheid die er leeft bij een deel 

van de bevolking weg te nemen?  

2. Is het college bereid op korte termijn met Gedeputeerde Staten te overleggen op 

welke wijze invuling kan worden gegeven aan het nieuwe Europese beleid? En de 

resultaten van dit overleg aan de raad mede te delen?  

3. Kan het college aangeven wat inwoners moeten doen als ze een wolf in hun 

nabijheid zien en waar zij naar toe kunnen voor een meld- of hulpvraag? 

4. Kan het college aangeven waarom er nog geen informatiebijeenkomsten hebben 

plaatsgevonden naar aanleiding van onze eerder gestelde schriftelijke vragen van 24 

januari 2024? 

 

Hoogachtend, 

Peter Collignon, 

Fractievoorzitter De Lokale Partij 


